



Jocelyne Rainer-Gibert

Geboren in Frankreich, Ausbildung in Lyon (médaille d'or) und Wien (Mag.art.). Orchester- (Lyoner Oper, Radio Paris, ORF und seit 1988 Volksoper Wien) und Lehrtätigkeit (Conservatoire Lyon, seit 1990 an der Wiener Universität für Musik und darstellende Kunst). Schwerpunkt Kammermusik des Barock und der Klassik auf Original- wie auch modernen Instrumenten, dazu zeitgenössische Musik. Konzerte mit solistischen und kammermusikalischen Produktionen, Kurse, Workshops, Symposien im In- und Ausland, bei renommierten Festivals, mit verschiedenen Ensembles.



Jocelyne Rainer-Gibert

Born in France, studies in Lyon (médaille d'or) and Vienna (diploma, MA). Member of various orchestras in France and Austria, since 1988 in the Vienna Volksoper. Pedagogical activities starting in the Lyon conservatory, since 1990 at the Vienna university of music and performing arts with emphasis on baroque and classical music as well on period- as on modern string instruments, but also contemporary music. Concerts in various solistic and chamber music formations, festivals, workshops and masterclasses in different countries.



Jocelyne Rainer-Gibert

Narodila sa vo Francúzsku, študovala v Lyone (medaila d'Or) a vo Viedni (Mag. art.). Hrala v orchestroch lyonskej opery, rozhlasového orchestra v Paríži, ORF vo Viedni a od roku 1988 hrá vo viedenskej Volksoper. Vyučovala na Konzervatóriu v Lyone, od roku 1990 pedagogicky pôsobí na Univerzite hudby a výtvarného umenia Viedeň. Zameriava sa na komornú barokovú hudbu a klasiku. Hráva na pôvodných originálnych aj moderných hudobných nástrojoch. Interpretuje taktiež súčasnú hudbu. Vystupuje na sólových koncertoch i komorných produkciách, na kurzoch, workshopoch, sympóziách doma a v zahraničí a predstavila sa významných festivaloch a s rôznymi súbormi.